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PROTOKOLL NR 9-2022 
Protokoll fört vid styrelsesammanträde med styrelsen för Svenska Älghundklubben 
 
 Tid: Fredag 2 december 2022 

Plats: Gimo 
 
 Medverkande styrelseledamöter  
 Matts-Olof Mattsson Urban Nilsson, via zoom 
 Leif Lundberg Sebastian Tång  
 Jan-Anders Thorud Carro Åkersten 
 Peter Liljergren  Mikael Wallén 
 Jens Karlsson 

 Adjungerad 
 Mona Sundqvist 

 

§ 1. SAMMANTRÄDETS ÖPPNANDE 

Matts-Olof Mattsson hälsar alla välkomna och förklarar styrelsemötet för öppnat. 

 

§ 2. DAGORDNING 

 Styrelsen beslutar att 

- Godkänna dagordningen. 

 

§ 3. FÖREGÅENDE PROTOKOLL 5-2022, 6-2022, 7-2022 och 8-2022. 

 Styrelsen beslutar att 

- Godkänna de föregående protokollen och lägga dem till handlingarna. 

 

§ 4. AVTAL, FRAMTIDA SAMARBETSPARTNERS 

Innehåll som tillgodoser SÄKs önskan i framtida avtalsförslag avseende SM och NM samt 
uppsägningstider diskuterades. 

 Styrelsen beslutar att 

- Matts-Olof får i uppdrag att hantera ärendet vidare. 

 

§ 5. JAKTPROVSKOMMITTÉN ANSVAR 2023 

Matts-Olof framlägger förslag att alla jaktprovsformer, löshund älg och vildsvin samt ledhund skall 
falla in under jaktprovskommittén och vildsvinskommittén därmed upphöra.  

 Styrelsen beslutar 

- Enligt Matts-Olofs förslag. JPR-kommittén har även fortsättningsvis rätten att adjungera 
sakkunniga vid behov. 

 

§ 6. EXTERIÖRDOMARKONFERENSEN 2023  

Urban informerar om arbetsläget inför konferensen som genomförs digitalt den 18-19 mars.  
Filmning av presentationerna görs i Järvsö i början av februari med hjälp av JO Förlaget. De flesta 
kompendierna är nu inskickade till SKK för granskning.  

 Styrelsen beslutar att 

- Godkänna rapporten. 
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§ 7. LEDHUNDSDOMARUTBILDNING 

Ett antal personer har anmält sitt intresse för ledhundsdomarutbildningen.  

Det blir en två-dagarsutbildning med utbildare från Norge. Kommittén sammankallar efter 
utbildarens önskemål, lämpligen i början av augusti eller tidigare om tid finnes. 

 Styrelsen beslutar att 

- Sebastian blir ansvarig och samordnar utbildningen.  

- Den teoretiska delen kan genomföras i Zoom om så önskas. 

- SÄK bekostar utbildaren och lokalklubbarna får stå för sina funktionärers kostnader. 

 

§ 8. JAKTPROVREGLERNAS TILLÄMPNING 

Sebastian tittar på datum för ett gemensamt möte med klubbarnas fullmäktige. Förhoppningsvis 
hinns det med innan jul. Tätare kollegietillfällen och obligatorisk närvaro i utbildningssyfte samt 
sammanställda frågor och synpunkter är några punkter som skall tas upp.  

 Styrelsen beslutar att 

- Sebastian kallar till gemensamt möte med klubbarnas fullmäktige. 

  

§ 9. CACIT  

De översatta jaktprovsreglerna har godkänts av FCI vilket innebär att jaktprov numera kan ha 
internationell status där CACIT kan delas ut. 

 Styrelsen beslutar att 

- Ett CACIT skall tilldelas bästa hund med förstapris i varje FCI-erkänd ras även fortsättningsvis. 

- Mona reviderar AR-O Riktlinjer för ansökan om internationella prov med tillägget om ort och 
datum för ansökan samt hur resultatrapportering skall göras till SKK/FCI. 

- Mona får i uppdrag att komplettera jaktprovsreglerna med tillbörlig text gällande CACIT för att 
därefter översända dem till SKK. 

 

§ 10. EXTERIÖRDOMARUTBILDNING EGNA LED 

Urban informerar om att Ulf Ottosson är tillfrågad att hålla i den förberedande kursen, Anatomi 
och bedömning, vilket är ett första steg för blivande exteriördomare. Kursen är också bra för dem 
som vill lära sig mer om hundarnas anatomi och vad domarna tittar på. Hittills har drygt en 
handfull personer visat intresse och planen är att sätta i gång utbildningen framåt vårkanten. 

 Styrelsen beslutar att 

- Utställningskommittén tittar på kostnader och framlägger alternativ till hur och var 
utbildningen ska genomföras. 

- I övrigt godkänna rapporten. 

 

§ 11. INFÖR SÄKs ÅRSSTÄMMA 2023 

Norrbotten kommer nästa år vara värd för SÄKs årsstämma. Preliminärt datum och plats är Luleå 
den 22 april 2023. 

 Styrelsen beslutar att 

- Samtliga kommittéer tar tag i sina verksamhetsberättelser för det gångna året samt tar fram 
en verksamhetsplan för det kommande. Skall vara klart den 15 januari. 

 



   

 S V E N S K A  Ä L G H U N D K L U B B E N  
                                      Ansluten till Svenska Kennelklubben 

PROTOKOLL NR 9-2022 _2 december 2022  Sid 3 (5) 

 

 

§ 12. LADIES OPEN 

Carro informerar om att de haft ett möte där bland annat uttagningskriterier diskuterades. 
Målsättningen är också att endast ha kvinnliga domare. Gruppen har också börjat kontakta 
sponsorer. Förhoppningsvis kommer intäkterna täcka utgifterna.  

 Styrelsen beslutar att 

- Carro sammanställer den information som ska delges klubbarna. 

- Evenemanget ska marknadsföras för att skapa ett större intresse bland medlemmar och 
mervärde för sponsorer. 

 

§ 13. VERKSAMHETSBIDRAGET FRÅN NATURVÅRDSVERKET 

Det finns en mindre summa kvar av verksamhetsbidraget från Naturvårdsverket. Sedan tidigare är 
det beslutat att kvarvarande medel skall fördelas bland de klubbar som inlämnat redovisning för 
utgifter i samband med lokala domarutbildningar.  

 Styrelsen beslutar att 

- Mona undersöker om återstoden av bidraget kan flyttas över till 2023.  

- I det fall bidraget måste utbetalas får Mona i uppdrag att fördela den kvarvarande summan av 
21 650 kronor till de klubbar som inlämnat redovisning, SSÄK, NÄK, JHÄK, VNÄK och VBÄK. 

 

§ 14. JAKTGALAN 2023 

Matts-Olof informerar att han och Urban är inbjudna att representera Älghundklubben vid 
Jaktgalan som går av stapeln den 18 mars 2023 i Järvsö.  

 Styrelsen noterar informationen. 

 

§ 15. BUDGET 2023 

Diskuterades konsekvenser av kostnadsläget. Ökade utgifter för bland annat resor och boende. 

Även lokalklubbarnas arvoden och kostnadsersättningar diskuterades eftersom det många gånger 
framkommer önskemål om ett dokument där genomsnittliga summor framgår. 

 Styrelsen beslutar att 

- Peter får i uppdrag att om möjligt göra en sammanställning av arvoden och ersättningar i 
klubbarna. 

- Avsikten är att höja SÄKs medlemsavgift för lokalklubbarna från och med 2024. Förslaget 
behöver dock bearbetas vidare. 

- Varje kommitté ser över sin arbetsplan och budget inför kommande år. Lämnas in tillsammans 
med verksamhetsberättelsen senast 15 januari. 

 

§ 16. ÖVRIGA KOMMITTÉRAPPORTER 

 Avelskommittén har utöver sina månatliga kommittémöten även haft ett zoom-möte i NÄUs 
arbetsgrupp där Åsa Magnusson Juberget, Anders Lundmark och Jan-Anders deltog. Gruppen 
planerar ett nytt möte i januari. 

 Jaktprovskommittén kommer i närtid att kalla till ett Zoom-möte gällande tillämpningen av 
jaktprovsreglerna för klubbarnas fullmäktige. 
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 Datakommittén meddelar att det kvarstår en hel del problem i Provdata och Hitta Älghund. De 
kommer att annonsera efter hjälp med programmering i nästa nummer av Älghunden. SKK har 
problem med inläsning av prov och i vissa moment blir också poängen felräknad. SÄK/DK 
jobbar på en lösning tillsammans med SKK. 

 Utställningskommittén kommer utöver ovanstående rapporter, skicka ut information till 
rasklubbar och hundägare om helgen i början av februari som är avsatt för filmning av hundar 
inför exteriördomarkonferensen. Vidare kommer UtstK informera om diskussionen kring 
höjning av anmälningsavgiften till utställningarna. 

 Vildsvinskommittén. Första Vildsvinsmästerskapet hålls här i Gimo i dag. Kommittén kommer 
att se över uttagningskriterierna för kommande år.  

Styrelsen diskuterade om det ska heta Vildsvins-SM i stället för Mästerskap då det bör öka 
värdet för bland annat sponsorer. 

 Redaktionskommittén.  Urban genomgår listan med profiler. Urban informerar om SKKs nya 
policy om visselblåsare som gäller alla personer samt nämner den träff jakhundklubbarna har 
den 6 december. 

 Medlems- och rekryteringskommittén. Inget nytt. 

 Extern- och samverkanskommittén har pratat med Plotthundklubben gällande championatet 
på björn. Ärendet är behandlat av SKK/JhK men är återremitterat till Plotthundklubben för 
förtydligande.  

 Styrelsen beslutar att 

- AO-33 Turordning för mästerskapen måste revideras. 

- Ta upp frågan med rasklubbarnas om deras tankar kring rasklubbsmästerskapen och därefter 
revidera AO-31 Bestämmelser för rasklubbsmästerskap.  

- Titta på alternativa utbildningsvägar för domare. 

- Urban skriver profilen i Älghunden nr 1-2023, Carro skriver nr 2-2023, Jan-Anders nr 3 och 
Mona nr 4. 

- I övrigt godkänna samtliga rapporter. 

 

§ 17. UPPVAKTNINGAR 

Policy gällande uppvaktningar. För närvarande finns ingen riktlinje hur SÄK ska uppmärksamma 
förtroendevalda i lokalklubbar vid högtidsdagar. 

 Styrelsen beslutar att 

- Ingen uppvaktning av lokalklubbarnas förtroendevalda ska ske eftersom kansliet inte har något 
register över födelsedatum. 

 

§ 18. NJURPROJEKT NORGE 

Matts-Olof informerade om Norges hemställan om stöd och samarbete i ett projekt de har 
tillsammans med Norges Veterinärhögskola kring ärftlig njursvikt hos Norsk Älghund, grå. 

Samarbetet för SÄKs del består i utbyte av information och utveckla hälsodata kring sjuka hundar 
samt samla in så många DNA-prov som möjligt. 

 Styrelsen beslutar att 

- Anta Norges önskan om samarbete kring ärftlig njursvikt hos Norsk Älghund, grå. Matts-Olof 
undertecknar avtalet. 
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§ 19. ÖVRIGA FRÅGOR 

• Nordiska Mästerskapen arrangeras i Sverige av Dalarnas Älghundklubb.  

• SÄKs mål och genomförande, ska det vara förvaltande eller initiativrikt? 

 Styrelsen beslutar att 

- Tillsätta en NM-kommitté.  

- Samtliga i styrelsen får sätta ett mål för SÄK för 2023 vilket delges Matts-Olof. 

 

§ 20. UPPFÖLJNINGSINFORMATION TIDIGARE ÄRENDEN 

▪ Ture Engströms samlingar om Jämthunden ligger nu hos ordförande i SKK, Tomas Uneholt och 
skall behandlas av SKK/CS. 

▪ Ansökan medel för ögonlysningar kommer att behandlas av SKK/AK i januari. 

 

§ 21. PRESENTATION BARKTAIL 

Magnus Jensen tillsammans med Daniel Friström, Communitybyrån presenterade Barktail, en 
medlems- och kommunikationsplattform för hundägare. En APP vilken ersätter verktygen för 
medlemsregister, mejlutskick, Facebookgrupper, hemsidor, kalender och bokningssystem. 

 Styrelsen beslutar att 

- Bordlägga frågan tills i slutet av december. 

 

§ 22. NÄSTA STYRELSESAMMANTRÄDE 

Inget datum för nästa möte bestämdes. Matts-Olof kallar. 

 

§ 23. SAMMANTRÄDETS AVSLUTNING 

Matts-Olof tackade för visat intresse och förklarade sammanträdet för avslutat. 

 
 
 

Vid protokollet: Justeras: 
 

 

     

Mona Sundqvist Matts-Olof Mattsson 

Sekreterare Ordförande 


